

《单词百科:forecast是什么意思?forecast怎么发音?forecast的解释和用法》

英语单词forecast是什么意思?forecast怎么读?forecast怎么发音?简答网为您整理了forecast的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



forecast怎么读

forecast的读音:[f k st]

forecast的意思

- 1、n.预报;
- 2、v.预测;

forecast的相关词组

- 1、availability forecast 供给预测;
- 2、computerized forecast 电脑化预测;

- 3、labor demand forecast 劳动力需求预测;
- 4、weather forecast 天气预报;
- 5、biased forecast 含有错误的预测;
- 6、forecast submission 呈报预测 ; 呈报猜测

forecast的近义词

- 1、anticipate vt.预感;预见;预料;先于...行动;
- 2、augur vt.预示 , 预兆 , 预言;
- 3、auspicate n.卜得吉兆而开始做某事;
- 4、bode vt.& vi.预兆 , 预告;
- 5、calculate v.计算;估算;估计;预料;

forecast的双语例句

- 1、Statistical analysis is a means of arriving at a fairly reliable forecast.

统计分析是一种相当可靠的预测方法.

- 2、The weather forecast turned out to be accurate.

天气预报果然灵验.

- 3、Sometimes the weather forecast is accurate, sometimes not.

天气预报有的时候准, 有的时候不准.

- 4、City analysts forecast huge profits this year.

伦敦金融分析家预测今年的利润非常丰厚。

- 5、Now scientists can forecast the weather accurately.

现在科学家们能准确地预报天气.

- 6、A prudent builder should forecast how long the stuff is like to last.

一个精明的建筑师应是先考虑到工程可能持续多长时间.

7、 There was considerable scepticism about the Chancellor's forecast of a booming economy.

有相当多的人对财政大臣作出的经济会迅猛发展的预测表示怀疑。

8、 The weatherman threw a wet blanket on our picnic plan when he forecast rain.

气象员报有雨,给我们的野餐计划泼了冷水.

9、 Many traders forecast a continuation of the market's recent bearish trend.

很多交易商都预测最近市场的下跌趋势还将延续。

10、 Cooler weather is forecast for the weekend.

预报本周末天气较凉。

11、 There was a forecast of cooler weather toward the end of the week.

预报称这周末天气会凉下来。

12、 The forecast is for changeable weather.

预报针对的是变化无常的天气。

13、 Yesterday the radio forecast drizzle, and today it is indeed raining.

昨天预报有小雨,今天果然下起来了.

14、 According to the weather forecast, frost is expected tomorrow morning.

据气象预报,明晨将有霜冻.

15、 The forecast for tonight is rain changing snow.

据预报今天夜里雨转雪.

16、 Who can forecast what a baby will do next?

谁能预测出婴儿要做 什么 ?

17、It would be premature to forecast the outcome.

预言结果还为时过早.

18、The weather forecast is better for today.

天气预报说今天天气要好一些。

以上是简答网为您整理的forecast怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于foreca

st的用法、forecast的释义、for

ecast的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/forecast>

